

السيرة الذاتية



الاسم: - جاسم وحاج شاتي حسين الجياشي .

المرتبة العلمية: - مدرس .

مواليد: - 1978 قضاء الرميثة / محافظة المثنى .

العنوان الحالي: - محافظة المثنى / قضاء الوركاء .

المؤهلات العلمية: - بكالوريوس جغرافية/كلية التربية للعلوم الإنسانية/ جامعة المثنى(2013) .

ماجستير جغرافية الموارد الطبيعية/ كلية التربية للعلوم الإنسانية/ جامعة المثنى(2017) .

التخصص : الموارد الطبيعية/ موارد مائية .

مكان العمل الحالي: - تدريسي في قسم الجغرافية/ كلية التربية للعلوم الإنسانية/ جامعة المثنى .

مكان العمل السابق: - الامين العام للمكتبة المركزية في جامعة المثنى من 2018- 2020 .

البحوث العلمية : عدد البحوث المنشورة (9) بحث داخل العراق و (4) بحث خارج العراق .

المشاركات:

- المشاركة في عدد من المؤتمرات والندوات وورش عمل المحلية والدولية .

- تكريم بعض الشهادات التقديرية وكتب الشكر من الجامعات العراقية والعربية .

المؤلفات :

1- كتاب (محافظة المثنى دراسة جغرافية وبيئية) مع مجموعة من الباحثين 2019 .

2- كتاب (جغرافية الموارد الطبيعية اسس وتطبيقات) 2020 .

البريد الإلكتروني: - Jasim.aljayshi@mu.edu.iq

رقم الموبايل: - 07803342737

الحسابات الأكاديمية

Research Gate: Jasim Wihoah

Google Scholar: Jasim Wihoah

Orcid : Jasim Wihoah

Publons: Jasim Wihoah

CURRICULUM VITAE

Personal information

The name :- Jasim Wihoah Shati Hussain alJayshi

Scientific Degree :- Lecture

Date and Place of birth :- Al-Muthanna/al- Rumaitha 1978

Address:- Al-Muthanna/Warka



Education Qualifications

- 1- B.Sc. General Geography, Geography Department, faculty of Education ,University of Al-Muthanna 2013.
- 2- M. Sc. Natural Geography, Department of Geography, faculty of Education, University of Al-Muthanna 2017.

Scientific Rank

- 1- Assist Lecture 29/1/2018
- 2- Lecture 09/14/2021

Current place of work: Teaching in the Department of Geography / College of Education for Human Sciences / University of Al-Muthanna.

Previous Workplace: Secretary General of the Main Library at University of Al-Muthanna 2018 -2020 .

Scientific Research: The number of published research (9) research inside Iraq and (4) research outside Iraq.

Scientific Activities

- Participation in a number of local and international conferences, seminars and workshops.
- Honoring some certificates of appreciation and letters of thanks from Iraqi and Arab universities.

Authors:

1- A book (Al-Muthanna Governorate, a Geographical and Environmental Study) with a group of researchers 2019.

2- A book (Geography of Natural Resources, Foundations and Applications) 2020.

Contact Information

Email:- Jasim.aljayshi@mu.edu.iq

Mobile number:- 07803342737

Academic Accounts

Research Gate: Jasim Wihoah

Google Scholar: Jasim Wihoah

Orcid : Jasim Wihoah

Publons: Jasim Wihoah